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Referat 
FNF Stavanger faglig råd  
 
Dato: Tirsdag 11. mai kl. 14:30 – 15:45 
Sted: Ryfylke friluftsråd og på Teams 
 
Til stede: 
 NOF Stavanger og omegn v. Øyvind Gjerde 
 Naturvernforbundet i Stavanger v. Erik Thoring 
 Sørmarkas Venner v. Tor Finn Wersland 

Stavanger og Rogaland Jeger- og fiskerforening (SRJF) v. Ragnhild Ottesen 
 Stavanger Turistforening v. Anne Katrine Lycke 
 Stavanger kommune Park og vei v. Aina Hovden Lunde (Teams) 

Ryfylke friluftsråd v. Kersti Kesper deltok ifm. sak 6/21 d 
 Stavanger speiderne v. Ivar Nøttestad deltok på slutten av møtet f.o.m sak 6/21 d 
 
Forfall: Stavanger Kajakklubb  
 Stavanger speiderne v. Rogaland KFUK-KFUM speidere 

Møteleder: 
 Ragnhild Ottesen 
Referent: 
 Emily Halvorsen, koordinator 
 
SAKER 

1/21 Dagsorden og møter 
- Konstituering etter årsmøte i FNF Rogaland; Ragnhild ble valt til leder ved akklamasjon 
- Kommentarer til innkalling og saker til eventuelt – ingen kommentarer, en sak til eventuelt 
- Referat fra møte 10. november ble godkjent – legges ut 
- Møter: 15. juni, 21. september, 30. november  

 
2/21 Stimuleringsmidler m.m. – o-sak 

a. Aina orienterte: Behandling i Park og vei er utsatt til etter sommeren. Søknader for ca. NOK 
mill. inkl. fra noen foreninger ikke med i FNF. Det blir ikke full pott til alle. Ordningen 
fortsetter og det blir ny mulighet for å søke til høsten for 2022. 
Oppfølging: Emily sender oppdatering til alle søkere 

b. O-sak: Fugleøy i Mosvannet er tilbake på årsprogrammet men prosjektet starter ikke før i 
2022.  
 

3/21 Ny ledelse i Parkavdelingen   
- Aina orienterte om omorganisering: Ny Parksjef blir Kurt Idland som blir med over når Natur- 

og idrettsservice KF igjen tas inn kommunens drift. Idrett skal også over i Park- og vei. Idland 
starter i sommer.  
Oppfølging: Aina varsler Idland om møtedato i september og mulig deltakelse. Koordinater 
sender ham invitasjon i august. 

 
4/21 Grønn Plan 

- Aina orienterte: Det jobbes nå med arealdelen, hensynssoner og analysedelen. Dette skal 
leveres før sommerferien. Arbeidet med temaplanen går videre i høst og skal på høring våren 
2022. 

- Diskusjon om deltakelse på møte med organisasjonene 18. mai om Finnøy og Rennesøy. 
Flere stiller inkl. lokale. Fokus blir hensynssoner, naturreservater og andre verdier inkl. 
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sjøfugl og viktige friluftslivsområder. NOF har flere ressurspersoner og det er best å kontakte 
dem direkte. Oppfølging: Aina formidler videre + har kontakt med Øyvind 

- Det blir møte i referansegruppe 2. juni – Emily deltar. 
- Aina orienterte om avslutning av medvirkningsprosjektet, BiodiverCities grunnet manglende 

kapasitet og koronarestriksjoner. Idebanken som ble laget kan fortsatt brukes og der er 
mange gode forslag. Anne Katrine fortalte om STFs bidrag i samarbeid med NOF om 
fuglekunnskap i skogene, turer som allikevel fant sted. 
En app er utviklet der en kan melde inn favoritt trær. Oppfølging: Aina sender info. til Emily 
som videreformidler 
 

5/21 Lyse linje Ullandhaug til Støleheia på Krossberg og videre nord + ny trafo 
- Diskusjon om kommunens behandling og FNFs prioriteringer. En tverrfaglig gruppe er dannet 

i kommunen.  Anne Katrine har deltatt på møter om en delstrekning men det totale 
prosjektet er svært. Vi må kjempe for kabling i bakken og skogen på Støleheia må skjermes. 
Erik orienterte om historikk med eksisterende linjer og løfte i kommunen om at det ‘skal aldri 
skje igjen.’ 
Oppfølging: Vi inviterer oss til et møte hos Lyse til høsten. Erik finner kommunens utsagn fra 
80-tallet om erfaringer med luftlinjene. 

 
6/21  Andre saker  

a. Havbruksplan – ledes av Tom Kjellsen, rådgiver havbruk, på Landbruks- og havbrukskontoret. 
Stavanger er med i et pilotprosjekt for å lage et marint grunnkart.  
Oppfølging: Aina er med i arbeidsgruppe. Framdrift og prosess sjekkes med Tone + mulig 
medvirkning. 

b. Hillevåg områdeplan – planprogram vedtatt – Emily orienterer om innspill fra FNF som ble 
tatt med 

c. Paradisplanen – diskusjon om mulig uttalelse med bekymring for hekkeområder. Umulig å 
forutsi hvilke type steder måkene ønsker, i følge Øyvind.   
Oppfølging: Erik skriver en kort uttalelse og gjør kommunen oppmerksom på utfordringen 
ved tap av flere områder. 

d. Passion for Ocean – på Tou Scene 21. august – Kersti Kesper i Ryfylke friluftsråd orienterte 
(se også FNF-R styre – referat sak 36/21 a.) Oppfølging: Kersti sender mer informasjon om 
muligheter for organisasjoner til å delta/bidra til Emily 

 
7/21 FNF-R sekretariat + nasjonalt – o-saker 

- Ny koordinator, Endre Hovland, er ansatt og starter i august. Endre vil delta i neste møte via 
Teams 

- FNF nasjonalt – årsmøte 11. mai – Ivar deltok. Det var få saker av direkte betydning for 
fylkesFNFene. 

- Lansering av FNF database for uttalelser, klager, o.l.- Emily orienterte; erfaring så langt er at 
databasen blir svært nyttig for koordinatorer og lett å bruke for flere. 

 
8/21 Eventuelt 

- Skogforvaltning i Stavanger – Aina orienterte om ansettelse av skogforvalter i samarbeid 
med Sola og Randaberg kommuner. Denne skal jobbe med lovpålagte oppgaver ifm. 
produksjon samt naturmangfold og friluftsliv. 

- Byfuglguiding m.m. i sommer – Erik orienterte om NiR og Våtmark Jærens program for barn i 
samarbeid med Sølvberget og Stavanger Museum. 

- Dagsturhytter/Gapahuker i Stavanger – spørsmål fra kommunen om hvilke som kan legges 
inn i bookingsystemet. Ikke en FNF sak og følges opp av aktuelle organisasjoner. 

https://www.stavanger.kommune.no/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/store-planoppgaver/reguleringsplaner-for-hillevag/#hva-har-vi-f-tt-innspill-om-hittil-
https://www.facebook.com/events/206996654025843/
https://fnf-nett.no/sok-i-fnf-uttalelser/

